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Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Varga Mihály Pénzügyminiszter Úrhoz :

„Van-e arra vonatkozóan konkrét számadata a Pénzügyminisztériumnak, hogy mennyi pén z
folyt be az AirBnB-s lakások üzemeltetésébő l az államkasszába? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban jelentősen megnövekedett az AirBnB-s lakások száma .
Ennek kapcsán a következ ő kérdéseim lennének :

- Van-e arra vonatkozóan konkrét számadata a Pénzügyminisztériumnak, hogy mennyi pén z
folyt be az AirBnB-s lakások üzemeltetéséb ől az államkasszába?

- Tudják-e, hogy hány AirBnB-s lakás működik Budapesten, és országosan?

Amennyiben a fenti adatokkal rendelkeznek, úgy kérem, hogy küldje meg azokat részemre .

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2018 . május 22

r. Oláh Lajos
Demokratikus Koalíci ó
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